

Sirküler No:4646

Sirküler Tarihi: 10/02/2026

KONU: OCAK-HAZİRAN 2026 DÖNEMİ VERGİDEN İSTİSNA HARCIRAH TUTARLARI BELLİ OLDU.

31.01.2026 tarihli, 33154 sayılı Resmî Gazetede yayımlanan 30.01.2026 tarih ve 10928 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararıyla; "Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'ne Yapılacak Yolculuklarda Verilecek Gündeliklere Dair Karar" ile "Yurtdışı Gündeliklerine Dair Karar" 01.01.2026 tarihinden geçerli olmak üzere yayımı tarihinde yürürlüğe girmiştir.

Gelir Vergisi Kanunu'nun 24. maddesinin (1) numaralı bendine göre, Harcırak Kanunu'na tabi kurumlar tarafından harcırak veya yolluk olarak yapılan ödemeler;

Aynı maddenin (2) numaralı bendine göre ise; **idare meclisi başkan ve üyelerine, denetçilere, tasfiye memurlarına ve hizmet erbabına verilen;**

- Gerçek yol giderlerinin tamamı,
- Yemek ve yatmak giderlerine karşılık verilen gündeliklerin aynı aylık seviyesindeki Devlet memurlarına verilen gündelikler kadar olan veya Devletçe verilen gündeliklerin en yüksek haddini aşmayan kısmı,

gelir vergisinden istisnadır.

Bu düzenlemeler çerçevesinde, halen geçerli olan vergiden istisna gündelik tutarları aşağıda yer almaktadır.

a-) Vergiden İstisna Yurt İçi Gündelik Tutarı.

2026 Yılı Merkezi Yönetim Bütçe Kanunu'nun eki H-Cetveliyle belirlenen tutar çerçevesinde 01.01.2026-31.12.2026 döneminde, personele yurt içi seyahatler nedeniyle ödenen harcırak gündeliğinin **900.-TL**'lik kısmı gelir vergisinden istisnadır.

b-) KKTC'ye Yapılan Seyahatlerde Vergiden İstisna Gündelik Tutarı 2.005 TL'dir.

2026 yılında KKTC'ye yapılacak seyahatler nedeniyle personele ödenen harcırak gündeliğinin bu tutardaki kısmı gelir vergisinden istisnadır.

c-) Vergiden İstisna Yurt Dışı Gündelik Tutarları.

10928 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararı çerçevesinde Ocak-Haziran 2026 döneminde uygulanacak olan, vergiden istisna yurt dışı gündelik tutarları, ülkeler itibarıyla aşağıdaki gibidir.

Ülkeler/ Para Birimi	Tutar	Ülkeler/ Para Birimi	Tutar
ABD (ABD Doları)	199	İsviçre (İsviçre Frangı)	286
Almanya (Euro)	176	İtalya (Euro)	162
Avustralya (Avustralya Doları)	312	Japonya (Japon Yeni)	32.159
Avusturya (Euro)	183	Kanada (Kanada Doları)	264
Belçika (Euro)	175	Kuveyt (Kuveyt Dinarı)	56
Danimarka (Danimarka Kronu)	1.320	Lüksemburg (Euro)	173
Finlandiya (Euro)	159	Norveç (Norveç Kronu)	1.317
Fransa (Euro)	169	Portekiz (Euro)	164
Hollanda (Euro)	170	Suudi Arabistan (SA Riyali)	677
İngiltere (Sterlin)	127	Yunanistan (Euro)	166
İrlanda (Euro)	161	Kosova (Euro)	135
İspanya (Euro)	168	Diğer AB Ülkeleri (Euro)	140
İsveç (İsveç Kronu)	1.462	Diğer Ülkeler (ABD Doları)	173

İlgili Cumhurbaşkanlığı Kararına aşağıdaki linkten ulaşabilirsiniz.

<https://www.resmigazete.gov.tr/eskiler/2026/01/20260131-1.pdf>

Harcırah kapsamında ödeme yapan işveren veya yetkililerin yukarıdaki hususlar kapsamında mevcut uygulamalarını gözden geçirmelerini öneririz.

Bilgilerinize sunarız.

Ş.A. Yeminli Mali Müşavirlik A.Ş.

(*) İşbu belge içeriği sadece bilgilendirme amaçlı olup, buradaki açıklamalar dayanak gösterilerek yapılacak işlemler sonucunda doğacak zararlardan şirketimiz sorumlu değildir.